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Město Morkovice-Slížany

ročník -XXII, číslo 3 - září 2019

- dodatečné práce na elektroinstalacích, za-
bezpečovací systém, dodatečné požadavky 
z PBŘ v přibližné výši 70 000 Kč tj, další 
dodávky v celkové ceně 1 041 000 Kč. Tyto 
dodávky byly hrazeny z dotace města ve 
výši 996 000 Kč a dále z vlastních zdrojů 
Sokola.

Město Morkovice-Slížany dále zakoupilo a 
Sokolu Morkovice zapůjčí další část osvětlovací 
techniky, 50 stolů a 330 židlí v celkové ceně 625 
669,22 Kč.

Rekonstrukce sokolovny a dodávka vybave-
ní tedy město stála celkem 8,258 mil. Kč.

Při rekonstrukci jsme se potýkali s řadou 
závažných technických problémů. Např. od-
stranění zvýšené podlahy bývalé promítací 
kabiny bylo velmi komplikované, složité bylo 
statické zajištění galerie, které se řešilo navaře-
ním dalších ocelových profi lů, velmi složitá byla 
vzhledem k požadavkům požární bezpečnosti 

i konstrukce podlahy jeviště, opakovaně se přepo-
čítávaly profi ly konstrukcí, které nesou horizonty a 
osvětlovací rampy, protože je nebylo možné kotvit 
do stropu atd. 

Po předání stavby prováděli hlavně v srpnu čle-
nové sokola úklid budovy, nátěry dveří a dřevěného 
obložení a další práce. Všem, kteří se na tom po-
díleli chci poděkovat, protože bez nich by zahájení 
provozu nebylo možné.

Slavnostní otevření rekonstruované sokolovny 
proběhlo 7.9.2019. Během odpoledne byla budo-
va otevřená pro všechny zájemce o prohlídku, na 
sokolské zahradě bylo pro návštěvníky připraveno 
občerstvení a od sedmi hodin se na jevišti předsta-
vilo Divadlo Pavla Trávníčka s divácky úspěšnou 
detektivní komedií „Vysoká hra“. Více než 300 ná-
vštěvníků ocenilo výkony herců dlouhotrvajícím 
potleskem.

Věřím, že sokolovna se stane důstojným mís-
tem pro sport i kulturu pro všechny občany našeho 
města.

V období od 15. října 2018 do konce června 
2019 probíhala rekonstrukce sokolovny v Mor-
kovicích.

Rekonstrukci prováděla jako generální do-
davatel společnost K+S stavební Kroměříž s ce-
nou 11 439 984 Kč bez DPH, tj. 13 842 360,64 
Kč vč. DPH.

Financování stavby bylo kryto především ze 
dvou zdrojů: z dotace z MŠMT ve výši 7,2 mil. 
Kč a z dotace poskytnuté městem Morkovice-
-Slížany ve výši 6,637 mil. Kč. Vlastní zdroje So-
kola Morkovice byly ve výši 9 011 Kč.

Mimo práce realizované prostřednictvím 
generálního dodavatele byly provedeny další 
dodávky, zajišťované jinými dodavateli:
- nátěr střechy v ceně 245 000 Kč
- zábradlí na galerii a obložení radiátorů v 

ceně 270 338 Kč
- dodávka jevištní technologie (hlavní opona, 

harlekýn, zadní a boční horizonty, sufi ta, 
oponová dráha) v ceně 456 121 Kč

Slovo starosty
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Zápis ze zasedání Zastupitelstva města Morkovice – Slížany č. 5,
konaného dne 20.5.2019 v 17.00 hod.

 v zasedací místnosti Agrodružstva Morkovice

I. Při zahájení bylo přítomno 12 členů městského zastupitelstva
Omluveni: Mgr. Barnetová, Ing. Bleša, P. Jablunka

Zápis ze zasedání Zastupitelstva města Morkovice – Slížany č. 4 byl 
schválen jednomyslně.
Ověřovatelé zápisu: J. Jablunka, Mgr. Pešáková
Návrhová komise:  J. Vinklárek, Ing. Zdražilová

Program:  
1.  Zpráva o plnění usnesení
2.  Zpráva o činnosti rady města
3.  Finanční dar pro Sociální služby Pačlavice p.o.
4.  Delegování zástupce města na valnou hromadu společnosti Vodo-

vody a kanalizace, a.s.
5.  Rozpočtové opatření č.5
6.  Majetkoprávní úkony
7.  Dodatek ke smlouvě o poskytnutí dotace pro Sokol Morkovice
8.  Dotace na opravy nemovitostí

Program byl schválen jednomyslně.

II. Projednávání programu
1. Zpráva o plnění usnesení
 Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí investiční dotace z rozpočtu 

města na akci stavební úpravy Sokolovny Morkovice byla uzavřena
 Kupní smlouva na pozemek p.č. 1201/3 v k.ú. Morkovice s paní Ob-

držálkovou byla podepsána
 Darovací smlouva na id. 24/950 pozemku p.č. 247/2 s paní N. byla 

uzavřena
 Město Morkovice – Slížany bylo neúspěšné v dražbě pozemku p.č. 

109 zastavěná plocha a p.č. 110/1 ovocný sad
 Smlouvy na koupi pozemku p.č. 329/7 s  paní Božákovou a Mgr. 

Ohnoutkovou byly podepsány

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o plnění 
usnesení.
Hlasování: Schváleno jednomyslně.

2. Zpráva o činnosti rady města od 5.3.2019 do 10.5.2019
Zápisy z  jednání rady jsou zasílány členům zastupitelstva a také jsou 
zveřejněny na stránkách města.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnos-
ti rady města za období od 5.3.2019 do 10.5.2019.
Hlasování: Schváleno jednomyslně.

3. Finanční dar pro Sociální služby Pačlavice, p. o. ve výši 70.613,-Kč
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí fi nančního 
daru ve výši 70.613,- Kč pro Sociální služby Pačlavice, p. o., Pačlavice 6, 
768 34 Pačlavice, IČO: 75079771.
Hlasování: Schváleno jednomyslně.

4. Město Morkovice-Slížany je akcionář společnosti Vodovody a kana-
lizace Kroměříž. Aby se město jako akcionář mohlo účastnit valných 
hromad, musí delegovat někoho, kdo ho bude na valné hromadě za-
stupovat. Zastupitelstvo schválilo dne 12.12.2018 za město delegaci 
Mgr. Pavla Horáka. Z důvodu čerpání dovolené v době konání valné 
hromady je nutné delegovat na valnou hromadu, která se bude konat 
11.6.2019 jiného zastupitele.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města podle §84 odst. 2) písm. f) zá-
kona č. 128/2000 Sb., o obcích ve znění pozdějších změn a doplňků 
deleguje Ing. Jana Blešu, Morkovice-Slížany, Náměstí 35, aby zastupo-
val město Morkovice-Slížany na valné hromadě společnosti Vodovo-

dy a kanalizace Kroměříž, a.s. konané dne 11.6.2019.
Hlasování: Schváleno jednomyslně.

5. Rozpočtové opatření č. 5 – příloha č. 1
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 
5 dle přílohy č. 1
Hlasování: Schváleno jednomyslně.

6. Majetkoprávní úkony
Dle protokolu o podaných žádostech na stavební pozemky k záměru 
prodeje stavebních pozemků, zveřejněném dne 19.3.2019, byly doru-
čeny 3 žádosti na pozemek pracovní číslo 1 na ul. Nová a 2 žádosti na 
pozemek pracovní číslo 11 na ul. Záhumenice – příloha č. 2
Výběr proběhl na základě losování.

6. a) Prodej stavebního pozemku na stavbu rodinného domu – pracov-
ní číslo 1
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku pracov-
ní číslo 1, který   vznikne   z pozemku parc.č. 1814/45 orná půda, z části 
pozemku parc.č. 1814/22 orná půda  a z části   pozemku 1814/21 orná 
půda o předpokládané výměře 995 m2 panu Daliboru Skácelovi a paní 
Michaele Ptáčkové za  450,-Kč za 1m2 bez DPH.
Hlasování: Schváleno jednomyslně.

6. b) Prodej stavebního pozemku na stavbu rodinného domu - pracovní 
číslo 11 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku pracov-
ní číslo 11, který   vznikne  z  části pozemku 1814/22 orná půda  a z části 
pozemku 1814/21 orná půda o předpokládané     výměře 852 m2   panu 
Otovi Němčekovi a paní Petře Matějkové za  450,-Kč za 1m2 bez DPH.
Hlasování: Pro návrh hlasovalo 11 členů městského zastupitelstva. Jan 
Jablunka se zdržel hlasování.
Návrh usnesení byl přijat.

6. c) Přijetí daru od paní V. Z., a to pozemků v k.ú. Slížany :
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje přijetí daru od paní V. 
Z., a to pozemků v k.ú. Slížany :

Parcelní 
číslo Název druhu pozemku číslo LV výměra m2 podíl

471/4 lesní pozemek 215 127 1/30
470/26 koryto vod. toku 216 508 1/40
491/50 orná půda 1835 3047 1/30
473/2 ostatní plocha 1836 49 1/40
483/1 ostatní plocha 1836 12 1/40
483/14 ostatní plocha 1918 174 1/40
490/1 ostatní plocha 1918 5 1/40
459/213 orná půda 1917 222 1/40
459/339 orná půda 1916 9 1/40
484/4 trvalý trav. porost 1916 102 1/40
491/51 orná půda 1916 158 1/40
491/53 orná půda 1917 7 1/40
491/92 orná půda 1839 2251 1/40
476/2 lesní pozemek 1915 166 1/40
482/3 lesní pozemek 1867 2108 1/40

Hlasování:  Schváleno jednomyslně.

6. d) Prodej části pozemku p.č. 1814/15 díl b o výměře 4 m2, který vzni-
kl geometrickým plánem č. 1193 – 83/2014 rozdělením pozemku p.č. 
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1814/15 orná půda o výměře 4738 m2 v k.ú. Morkovice manželům Ale-
ši Karnetovi a Ivoně Karnetové, Nová 830, Morkovice za 50,- Kč/m2 

(proužek za pozemkem p.č. 1814/42).

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku 
p.č. 1814/15 díl b o výměře 4 m2, který vznikl geometrickým plánem č. 
1193 – 83/2014 rozdělením pozemku p.č. 1814/15 orná půda o výměře 
4738 m2 v k.ú. Morkovice manželům Aleši Karnetovi a Ivoně Karneto-
vé, Nová 830, Morkovice za 50,- Kč/m2.
Hlasování: Schváleno jednomyslně.

6. e) Prodej vyznačené části pozemku p.č. 251/1 v k.ú. Morkovice man-
želům Stanislavu Najmanovi a Danuši Najmanové, Nová 662, Morko-
vice za 50,- Kč/m2.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej vyznačené části 
pozemku p.č. 251/1 v k.ú. Morkovice manželům Stanislavu Najmanovi 
a Danuši Najmanové, Nová 662, Morkovice za 50,- Kč/m2.
Hlasování: Schváleno jednomyslně.

6. f) Směna pozemků p.č. 775/2 ostatní plocha o výměře 57 m2 a po-
zemku p.č. 776 ostatní plocha o výměře 29 m2, Morkovice ve vlastnic-
tví Města Morkovice – Slížany za pozemek p.č. 777/1 ostatní plocha o 
výměře 172 m2 ve vlastnictví manželů Mgr. P. K. a R. K., 1., Morkovice 
s cenou 50 Kč/m2.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje směnu pozemků p.č. 
775/2 ostatní plocha o výměře 57 m2 a pozemku p.č. 776 ostatní plocha 
o výměře 29 m2, Morkovice ve vlastnictví Města Morkovice – Slížany 

za pozemek p.č. 777/1 ostatní plocha  o výměře 172 m2 ve vlastnictví 
manželů Mgr. P. K. a R. K., 1., Morkovice s cenou 50 Kč/m2.
Hlasování: Schváleno jednomyslně.

6. g) Zrušení předkupního práva města Morkovice – Slížany na pozem-
ku p.č. 1814/100 orná půda o výměře 818 m2 ve vlastnictví pana P. M., 
a P. T., Morkovice.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje zrušení předkupního 
práva města Morkovice – Slížany na pozemku p.č. 1814/100 orná půda 
o výměře 818 m2 ve vlastnictví pana P. M., Pačlavice a P. T., Morkovice .
Hlasování: Schváleno jednomyslně.

7. Dodatek č. 1 ke smlouvě o dotaci pro Sokol Morkovice
Sokol Morkovice požádal o navýšení investiční dotace na rekon-
strukci sokolovny o 996 000 Kč, z toho 250 000 nátěr střechy, 290 000 
obložení radiátorů a zábradlí balkonu a 456 000 jevištní technologie 
(opona, harlekýn, zadní a boční horizont) a rozvaděč pro scénické. 
osvětlení.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje dodatek č. 1 k veřejno-
právní smlouvě o poskytnutí investiční dotace z rozpočtu města Mor-
kovice-Slížany na akci „Stavební úpravy sokolovny Morkovice“, kterým 
se výše dotace zvyšuje o 996 000 Kč.
Hlasování: Schváleno jednomyslně.

8. Dotace na opravy nemovitostí
Město obdrželo dvě žádosti o dotace na opravy nemovitostí

8 a)  Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje dotaci ve výši 
100.000,-Kč pro paní H. Sch.  na opravu nemovitosti na ul Havlíčkova 
v Morkovicích dle Směrnice na poskytování dotace z rozpočtu města 
Morkovice – Slížany na opravy nemovitostí po změně vlastníka nemo-
vitosti nebo na odstranění stávající nemovitosti a následné výstavby 
rodinného domu na uvolněném pozemku schválené dne 13.3.2019  
usnesením č.7/04/2019.
Hlasování: Schváleno jednomyslně.

8 b)  Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje dotaci ve výši 
100.000,-Kč pro paní J. D.  na opravu nemovitosti na ul. Komenského 
v Morkovicích dle Směrnice na poskytování dotace z rozpočtu města 
Morkovice – Slížany na opravy nemovitostí po změně vlastníka nemo-
vitosti nebo na odstranění stávající nemovitosti a následné výstavby 
rodinného domu na uvolněném pozemku schválené dne 13.3.2019  
usnesením č.7/04/2019.
Hlasování: Schváleno jednomyslně.

Zápis ze zasedání Zastupitelstva města Morkovice – Slížany č. 6 
konaného dne 26.6.2019 v 17.00 hod. 

v zasedací místnosti Agrodružstva Morkovice

I. Při zahájení bylo přítomno 10 členů městského zastupitelstva,
Omluveni: Ing. Bleša, P. Jablunka, Mgr. Pešáková, Ing. Pěnčíková, 
Vl. Štětina

Ověřovatelé zápisu: Ing. Rábek, Ing. Zdražilová
Návrhová komise: MUDr. Chvátalová, J. Vinklárek

Program:  
1.  Zpráva o plnění usnesení
2.  Zpráva o činnosti rady města
3.  Informace o provedeném rozpočtovém opatření č.6 v radě města
4.  Změna územního plánu č.1
5.   Závěrečný účet města Morkovice – Slížany za rok 2018
6.  Účetní závěrka

7.  Majetkoprávní úkony 
8.  Dotace na odstranění nemovitosti a následné výstavbě RD 
9.  Smlouva o úvěru č. 2019007141
10.  Smlouva o úvěru č. 2019007146
11.  Rozpočtové opatření č. 7
12.  Darování pozemku pro výstavbu nové požární stanice typu P1
13.  Dodatek k  pravidlům pro schvalování prodeje pozemků na vý-

stavbu RD
Program byl schválen jednomyslně.

II. Projednávání programu      
1. Zpráva o plnění usnesení
 Finanční dar ve výši 70613,- Kč pro Sociální služby Pačlavice byl 

vyplacen.



Morkovice Slížany4

 Smlouva na prodej pozemku prac. č. 1 s Daliborem Skácelem a 
Michaelou Ptáčkovou byla podepsána.

 Smlouva na pozemek prac. č. 11 s O. N. a P. M. nebyla podepsána 
– odstoupili od smlouvy.

 Přijetí daru od paní V. Z. – smlouva je podepsána.
 Smlouva na prodej části pozemku s manžely Karnetovými nebyla 

podepsána.
 Smlouva na prodej pozemku s  manžely Najmanovými byla po-

depsána.
 Směna pozemku s manžely K. je podepsána.
 Zrušení předkupního práva na pozemek p.č. 1814/100 orná půda 

o výměře 818 m2 bylo na katastrálním úřadě provedeno.
 Dodatek č. 1 k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí investiční do-

tace na stavební úpravy sokolovny byl podepsán.
 Smlouva na poskytnutí dotace na opravu nemovitosti s p. Sch. 

byla podepsána.
 Smlouva na poskytnutí dotace na opravu nemovitostí s  p. J. D. 

byla podepsána. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o pl-
nění usnesení.
Hlasování: Schváleno jednomyslně.

2. Zpráva o činnosti rady města od 10.5.2019 do 14.6.2019
Zápisy z jednání rady jsou zasílány členům zastupitelstva a také jsou 
zveřejněny na stránkách města.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o čin-
nosti rady města za období od 10.5.2019 do 14.6.2019.
Hlasování: Schváleno jednomyslně

3. Informace o provedeném rozpočtovém opatření č.6 v radě města
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o 
provedeném rozpočtovém opatření č.6 v radě města dle přílohy č.1
Hlasování: Schváleno jednomyslně

4. Změna č.1 Územního plánu Morkovice – Slížany 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Morkovice - Slížany konstatuje 
po ověření ve smyslu ustanovení § 54 odstavce 2 zákona č.183/2006 
Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve 
znění pozdějších předpisů, že Změna č.1 Územního plánu Morkovi-
ce - Slížany není v rozporu s politikou územního rozvoje, s územně 
plánovací dokumentací vydanou krajem, se stanovisky dotčených or-
gánů a stanoviskem krajského úřadu,
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Morkovice - Slížany  bere na vědomí
vyhodnocení připomínek a rozhodnutí o námitkách uplatněných ke 
Změně č.1 Územnímu plánu Morkovice - Slížany,
Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Morkovice - Slížany vydává
ve smyslu ustanovení § 6 odstavce 5 písmeno c) stavebního zákona 
za použití ustanovení § 43 odstavce 4 stavebního zákona, v souladu 
s ustanovením § 171 až § 174 zákona č. 500/2004 Sb., správní řád, ve 
znění pozdějších předpisů, ustanovení § 13 a přílohy č. 7 vyhlášky č. 
500/2006 Sb., o územně analytických podkladech a způsobu evidence 
územně plánovací činnosti, ve znění pozdějších předpisů, opatření 
obecné povahy – Změna č.1 Územního plánu Morkovice - Slížany, 
dle přílohy č.2.
Hlasování: Schváleno jednomyslně

5. Závěrečný účet města Morkovice-Slížany za rok 2018 dle příloh 
(přílohy závěrečného účtu jsou zveřejněny na webových stránkách 
města).
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města souhlasí se závěrečným vyúč-
továním za rok 2018, a to bez výhrad.
Hlasování: Schváleno jednomyslně.

6. Účetní závěrka města Morkovice-Slížany za rok 2018 – příloha č. 
3 (přílohy účetní závěrky jsou zveřejněny na stránkách města htt-
ps://www.morkovice-slizany.cz/uredni-deska/).
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města na základě předložených nebo 

vyžádaných podkladů nezjistilo, že schvalovaná účetní závěrka ne-
poskytuje v rozsahu skutečností posuzovaných podle §4 vyhlášky č. 
220/2013 Sb. věrný a poctivý obraz předmětu účetnictví a finanční 
situace města Morkovice-Slížany, a proto účetní závěrku za rok 2018 
schvaluje.
Hlasování: Schváleno jednomyslně

7. Majetkoprávní úkony
 a) Prodej stavebního pozemku na stavbu rodinného domu pracovní 
číslo 11 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města ruší usnesení č.07/05/2019 ze 
dne 20.5.2019 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku pra-
covní číslo 11, který   vznikne  z  části pozemku 1814/22 orná půda  a 
z části pozemku 1814/21 orná půda o předpokládané     výměře 851 
m2   manželům Bc. Michaele Skálové , bytem Jabloňová 811, Morko-
vice - Slížany a Tomášovi Skálovi , bytem Oskol 3201, Kroměříž  za 
450,-Kč za 1m2 bez DPH.
Hlasování: Schváleno jednomyslně.

7. b) Prodej stavebního pozemku na stavbu rodinného domu pra-
covní číslo 2 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku pra-
covní číslo 2, který   vznikne  z  části pozemku 1814/21 orná půda  , 
z části pozemku 1814/20 orná půda a z části pozemku 1814/19 vše k.ú. 
Morkovice o předpokládané celkové  výměře 1094 m2   panu Lukáši 
Králíkovi a paní Iloně Kapounkové za  450,-Kč za 1m2 bez DPH.
Hlasování: Schváleno jednomyslně

7. c) Prodej stavebního pozemku na stavbu rodinného domu pracov-
ní číslo 3 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku pra-
covní číslo 3, který   vznikne  z  části pozemku 1814/20 orná půda  , 
z  části pozemku 1814/19 orná půda , z  části pozemku 1814/18 a z 
části pozemku 1814/17  vše k.ú. Morkovice o předpokládané celkové  
výměře 1024 m2   panu Vítězslavu Štětinovi a paní Blance Štětinové za  
450,-Kč za 1m2 bez DPH.
Hlasování: Pro návrh hlasovalo 9 členů městského zastupitelstva. 
MUDr. Chvátalová hlasovala proti návrhu.
Návrh usnesení byl přijat.

7. d) Bezúplatný převod pozemku parc.č.1466 k.ú. Morkovice od 
České republiky – Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetko-
vých  
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje nabytí pozemku par-
c.č. 1466 v k.ú. Morkovice do vlastnictví města s omezujícími pod-
mínkami vyplývajících ze smlouvy o bezúplatném převodu vlastnic-
kého práva k nemovité věci dle přílohy č.4.
Hlasování : Schváleno jednomyslně

8.  Dotace na odstranění nemovitosti a následně výstavbu RD
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje dotaci ve výši 
100.000,-Kč pro pana T. Z., a paní I. H.,  na odstranění nemovitosti 
č.p. 111 ve Slížanech dle Směrnice na poskytování dotace z rozpočtu 
města Morkovice – Slížany na opravy nemovitostí po změně vlastní-
ka nemovitosti nebo na odstranění stávající nemovitosti a následné 
výstavby rodinného domu na uvolněném pozemku schválené dne 
13.3.2019  usnesením č.7/04/2019.
Hlasování: Schváleno jednomyslně.

9. Smlouva o úvěru – příloha č. 5
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje přijetí úvěru ve výši 
6 500 000 Kč od ČSOB a.s..
Zastupitelstvo města schvaluje smlouvu o úvěru č. 2019007141
Hlasování: Schváleno jednomyslně

10. Smlouva o úvěru – příloha č. 6
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje přijetí úvěru ve výši 
5 000 000 Kč ve formě kontokorentního úvěru od ČSOB a.s..
Zastupitelstvo města schvaluje smlouvu o úvěru č. 2019007146
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Mateřská škola o prázdninách

Prázdninový  provoz v mateřské škole byl využit ke zlepšování  
prostorových podmínek .Došlo k výraznému zkvalitnění sociálního 
zázemí pro provozní zaměstnance. Byl vybudován vyhovující sprchový 
kout, položena nová dlažba,  proběhla oprava šaten, které byly dovyba-
veny novými skříněmi. Pro zkvalitnění podmínek předškolního vzdě-

lávání  proběhla v oknech některých tříd instalace chybějících žaluzií, 
zabraňujících přehřívání teploty v letních měsících. Ve třídě Pastelek 
jsou nová lehátka pro odpočinek dětí, která již odpovídají požadova-
ným hygienickým normám a nový koberec. Proběhl i velký úklid sklep-
ních prostor, byly odvezeny nepotřebné nevyhovující věci.

Základní škola

Šesťáci za sebou mají adaptační kurz

Adaptační kurzy se staly na naší škole nedílnou součástí za-
hájení školního roku pro nově vzniklé třídy. Jako každý rok kurz 
probíhal v naší základní škole poslední víkend prázdnin. Program 
pobytu realizoval zapsaný spolek Atmosféra, který realizuje kurzy 
na zlínských středních a základních školách již od roku 2007.  Kurz 

byl plný zážitků a seznamování se s novými spolužáky. Pobytu se 
zúčastnilo 32 žáků z 6. A, 6. B i 6. C, jejich třídní učitelé a metodičky 
prevence.

Moc děkujeme našim kuchařkám, které nám vařily výborná jídla.
Mgr. Dana Derková a Bc. Alena Večerková DiS.

Hlasování: Pro návrh hlasovalo 9 členů městského zastupitelstva. 
Ing. Rábek hlasoval proti návrhu.
Návrh usnesení byl přijat.

11. Rozpočtové opatření č. 7 – příloha č. 7
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření 
č. 7 dle přílohy č. 7
Hlasování: Schváleno jednomyslně

12. Darování pozemku pro výstavbu nové požární stanice typu P1 
pro Hasičský záchranný sbor Zlínského kraje

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje vyvěšení záměru 
darování pozemku o přibližné výměře 5500m2 v lokalitě za čerpací 
stanicí MARS směrem k Uhřicím.
Hlasování: Schváleno jednomyslně

13. Dodatek k pravidlům pro schvalování prodeje pozemků na vý-
stavbu RD 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje doplnění bodu k) 
do schválených pravidel pro schvalování prodeje pozemků na vý-
stavbu RD ve znění dle přílohy č.8.
Hlasování: Schváleno jednomyslně
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Výstava o Anne Frankové poprvé v kraji

Jako škola jsme měli jedinečnou příležitost 
hostit poprvé v rámci Zlínského kraje expozici 
s názvem Nechte mě být, jaká jsem-životní pří-
běh Anne Frankové. Na 34 panelech tak mohli 
návštěvníci sledovat osud židovské dívky Anne 
Frankové a její rodiny, známých, těch, kteří jim 
pomáhali se za druhé světové války ukrývat i to, 
jaký byl jejich osud po vyzrazení úkrytu.

Součástí výstavy byl pohled na současné 
problémy spojené s předsudky a xenofobií. 
Zapůjčení panelů bylo zcela zdarma z Institutu 
Terezínské iniciativy, který se dějinami židov-
ského národa zabývá. Jde o českou verzi nové 
vzdělávac í výstavy o Anne Frankové, kterou 
zhotovil Anne Frank House v Amsterodamu.

V úterý 21. května se v odpoledních ho-
dinách uskutečnila na místním zámku slav-
nostní vernisáž. Vše však začalo již mnohem 
dříve. Před několika měsíci si Základní škola 
v Morkovicích zažádala o vypůjčku. Nejedná 
se o ledajakou výstavu, hlavní úlohu v ní totiž 
hrají žáci, v našem případě skupina 16 žáků 
od 6. po 9. třídu. Aby mohli provázet své vrs-
tevníky i dospělé, museli projít dvoudenním 
školením pod vedením lektorek z Institutu 
Terezínské iniciativy. Velmi náročné školení 
zvládli na jedničku a v úterý se mohli předsta-
vit svým rodičům, prarodičům, sourozencům 
a všem, kteří na výstavu přišli. Po úvodních 
proslovech se rozdělili do předem připrave-
ných dvojic a přítomným zprostředkovali vše, 
co se v průběhu svého studia naučili. A tak se 
lidé mohli dozvědět kdo byla Anne Franková, 

že se proslavila až posmrtně svým deníkem, 
který si za druhé světové války psala a jemuž 
se svěřovala, o její rodině, snech, kde se ukrý-
vali, kdo jim pomáhal a také o mnoha dalších 
zajímavostech. Všichni se zájmem naslouchali 
a právem mohli být na své ratolesti hrdí.

Učení není jen o tom sedět v lavicích, ale 
i o tom, vyzkoušet si vše na vlastní kůži. V 
tomto je výstava unikátní, neboť nabízí pro-
žitek, umožní žákům rozvíjet jejich jazykové 
schopnosti, práci s lidmi, děti se postupně 
zbaví studu před někým vystupovat a jako 
průvodce je zcela pohltí. Navíc zde probíhá 

metoda vrstevnického vzdělávání, kdy žáci 
učí své spolužáky.

Vernisáží to však nekončilo. Ve čtvrtek 
6. a v pátek 7. června čekal na žáky nelehký 
úkol.  Provázeli své spolužáky z jiných tříd a 
seznamovali je se vším, co se o Anně Frankové 
během školení dozvěděli.

Velké poděkování patří žáků, kteří se do 
projektu zapojili, lektorkám za jejich přístup 
k žákům a také majiteli morkovského zámku, 
že nám zapůjčil reprezentativní prostory pro 
výstavu, moc si toho vážíme.

Mgr. Eva Bánská

Škola se zapojila do projektu Stromák

Datum 22. dubna je již řadu let spojeno s ekologií a propagací 
ochrany přírody a celkově životního prostředí. Letos připadl ten-
to den na Velikonoční pondělí, proto se celá řada akcí spojená se 
Dnem Země uskutečnila před nebo po tomto termínu.

Také město Morkovice-Slížany ve spolupráci s místní základní 
školou na Den Země nezapomnělo. Pro žáky si připravilo výsadbu 
stromků, kdy každá třída dostala dva stromky, které si na místě zvo-
leném městem vysadila. Celá škola, všichni žáci i třídní učitelé se 
tak třetí vyučovací hodinu v úterý 23. dubna odebrali do nedaleké 
lokality, kde bylo zasazeno 42 stromků. Se vším pomáhaly morkov-
ské Technické služby, které vykopaly potřebné díry, přivezly strom-
ky a zajistily vodu.

Tato akce je spojena s projektem, který město Morkovice-Slí-
žany nazvalo tématicky Stromák. Logo vyšlo z prací žáků základní 
školy, kteří budou také za svou činnost odměněni. Projekt je vlastní 
ekologický projekt města, které si uvědomuje potřebu rozšířit v obci 
zeleň a pomoct přírodě. Nechce to však dělat nahodile, ale snaží se 
o zapojení co největšího počtu občanů.

Vše tedy odstartovala škola, která si tak adaptovala celkem 42 
stromů, o které se teď budou jednotlivé třídy starat. Zároveň mají 
stromy posloužit i jako živá učebnice a možnost pro žáky lépe po-
chopit fungování přírodních procesů. Starost o stromy nemusí být 
spojena jen s předmětem pracovní výchovy, ale mohou být využity 
i pro výuku v terénu, což je také jedna z hlavních myšlenek organi-
zátorů. Žáci si mohli stromy pojmenovat a vymyslet jim přezdívku. 
Stromák má i své webové stránky a v plánu je rovněž mobilní apli-
kace, které budou informovat o tom, co je zrovna potřeba udělat a 
jak se o strom postarat. Na webové stránky lze vkládat průběžně i 
fotografie. Díky aplikaci si může strom adoptovat každý, kdo bude 
mít zájem.

Stromy vybírala zahradnice Technických služeb, která je voli-
la tak, aby poskytovaly potravu zvířatům, především pak ptákům a 
byly medonosné pro včely. Město pořídilo celkem sto kusů stromů, 
za něž zaplatilo částku pět tisíc korun. S výsadbou však město v nej-
menším nekončí, v nejbližší době půjde do země zbylých 58 stromů. 
Na lokalitách se v současné době domlouvá město s místním Agro-
družstvem. A tak se podél polních cest v dalších letech zazelenají 
třešně, jabloně, jeřáby, habry, javory či lípy.

Koncem června byli městem oceněni všichni žáci a třídní ko-
lektivy, z jejichž návrhů vzniklo logo projektu. Žáci by se měli v 
budoucnu o stromky starat a chodit je zalévat.

Mgr. Eva Bánská
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I letos budou na prvňáčky dohlížet deváťáci

Prázdniny utekly jako voda a my se opět po dvou měsících sešli 
všichni společně ve škole. Největší pozornost se jistojistě upírala na ty, 
kteří byli ve škole poprvé, na prvňáčky. Stalo se již tradicí, že se o ně v 
průběhu školního roku starají ti nejstarší, deváťáci. A vyjímka nebude ani 
letos. V hale školy se tak ještě před vpuštěním ostatních žáků, seřadila 
skupinka žáků 9.A a 9.B, aby se ujali svých malých kamarádů a odvedli 
je do jejich tříd. Zde na ně čekalo malé překvapení v podobě připínací 
placky s nápisem Pozor, prvňáček, Kinder vajíčka a školních pomůcek. 
Celý první týden se pak budou deváťáci o prvňáčky starat, pomáhat jim 
v šatně a vodit je do třídy, aby nezabloudili. Společně je pak v průběhu 
školního roku čeká řada zajímavých akcí, mimo jiné Halloween, čtení 
deváťáků prvňáčkům a naopak, pasování na čtenáře, sportovní den, 
možná i společné nocování ve škole a mnoho dalšího. Věříme, že si každý 
deváťák najde svého prvňáčka a prvňáček svého deváťáka a prožijí spolu 
školní rok, na který nezapomenou.

Mgr. Eva Bánská

Taneční soutěž ve Zlíně

„Holky, došel mail do školy a zvou nás na 
taneční soutěž do Zlína, co vy na to?“ Tak tě-
mito slovy začala Erča náš pondělní trénink.

Je to soutěž všech škol Zlínského kraje a 
pořádá ji Parlament mládeže Zlínského kraje. 
Konkurence veliká, zážitek jedinečný! „Tak 
co? Zkusíme to?“ pokračovala...

Nadšení, výzva a tak trochu nejistota nás 
hnala dál. Za zkoušku nic nedáme a každá 
zkušenost je vítána. Pilovalo se, trénovalo, ne 
vždy to bylo jednoduché... Erča byla neúpros-
ná: „Špatně, znovu!“ a pořád dokola. Dne 14. 
5. 2019 jsme se vydaly do Zlína. Cesta auty 

byla plná napětí a nervozita stoupala. Na mís-
tě určeném, nás vlídně přijali a my se mohly 
věnovat posledním přípravám.

„Jdeme na plac.“ Vše klaplo jak mělo, 
úsměv na tváři, radost z  tance a hlavně si to 
užít, jak říkala Erča. A my do toho daly vše a 
nejen, že nás pochválili za prima tým, ale také 
jsme převzaly pohár za 1. místo v  naší kate-
gorii.

Děkujeme všem za podporu a hlavně, že 
jsme se mohly zúčastnit této soutěže. I tento 
rok s námi musí počítat.

Vaše „Diamonds“

Vyřazení deváťáků

Školní rok 2018/2019 utekl jako voda a na jeho konci nemohlo samo-
zřejmě chybět tradiční vyřazování deváťáků. Letos se z technických důvo-
dů uskutečnilo v areálu bývalého letního kina a ačkoliv bylo velké horko, s 
žáky devátých tříd, kteří začínají další životní etapu, se přišli rozloučit jejich 
bývalí i současní učitelé a zároveň je podpořili jejich rodiče, sourozenci, 
prarodiče a kamarádi. Žáci 9.A a 9.B si pod vedením svých třídních učitelů, 
Dany Derkové a Zdeňka Zaorala připravili zajímavý program, v němž se 
představili jako jednotlivci i jako celek. Samozřejmě se loučení neobešlo 
bez slziček dojetí, především pak v závěrečné etapě, kdy třídní učitelé volali 
jednotlivé žáky a předali jim slavnostně šerpy, poděkovali jim za jejich prá-
ci ve škole a předali dárky. Co dodat závěrem? Snad jen jim popřát hodně 
štěstí v dalším životě, spokojenost a také vydařený začátek na nové škole.

Mgr. Eva Bánská

Z pohádky do pohádky mělo opět velký úspěch

V sobotu 8. června se uskutečnil další 
ročník oblíbené akce s názvem Z pohádky do 
pohádky, kterou připravila Rodičovská akade-
mie ve spolupráci se základní školou. I tento-
krát se mohli menší i větší návštěvníci těšit na 
řadu známých pohádkových postav, které na ně 
čekaly v areálu morkovského zámku. U vstupu 
byli všichni přivítání knížetem a kněžnou, kteří 
jim dali kartičku na plnění jednotlivých úkolů. 
Děti tak v doprovodu svých rodičů i prarodičů 
navštívily a plnily úkoly například u Červené 
Karkulky a myslivce, Křemílka a Vochomůrky, 
Mimoňů, Ferdy Mravence a Berušky, mohly se 

zajít podívat do pekla, k čarodějnicím, zastřílet 
si z luku a potkat bílou paní. Po splnění všech 
úkolů na ně čekala odměna a také malování 
na obličej či kreativní dílnička. Samozřejmostí 
byla velmi bohatá tombola, občerstvení a závěr 
akce patřil ohnivé show v podání skupiny Fuer-
za del Fuego. Všichni si akci náležitě užili. Za 
její organizaci zaslouží velké poděkování každý 
člen Rodičovské akademie, učitelé, všichni, kte-
ří se na organizaci podíleli a také majitel zám-
ku, který i v letošním roce umožnil, aby se akce 
konala v okolí zámku.

Mgr. Eva Bánská
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Čím žijeme aneb Děti přednáší dospělým

Pod tímto názvem proběhlo v pátek 7. června 2019 v Základní 
škole Morkovice prezentační odpoledne. Návštěvníci se zde mohli do-
zvědět spoustu nových informací o tom, čím se zabývá školní mládež 
ve volném čase, o tom, co děti zajímá a z čeho se můžeme kupodivu 
poučit i my, dospělí. Nikdy bych nevěřila, kolik informací jsou naše děti 
schopny předat, když mluví o něčem, co je baví. A jak to vlastně začalo?

Když některé lidí o něco požádáte, odpoví vám: „Ano.“, „Proč ne?“, 
„Jasně, to by šlo.“ nebo jen „Žádný problém.“ A takové máme i v naší 
škole. Když jsem přišla za jednotlivými žáky s žádostí vytvořit prezen-
tace na téma jejich koníčků, nestalo se, že by řekli ne.

Celá akce měla jen malý čas na přípravu a realizaci, takže musím 
pochválit všechny účastníky za jejich kvalitní a rychlou práci. Jakoby 
mávnutím kouzelného proutku za mnou chodili žáci se svými výtvory. 
Následovala diskuse o tom, co vylepšit, co ponechat, co přinést „na-
živo“, aby to zaujalo publikum. Poté si prezentace prohlédli vrstevníci 
odvážných účinkujících a podrobili vše přísné kritice. Výsledek byl na-
prosto dokonalý.

Vzniklo deset kvalitních prezentací, každá na jiné téma. Publikum 
mělo možnost nahlédnout do světa motokrosu, lukostřelby, výcviků 
psů, airsoft u, rybářství a také se podívali, jak se jezdí a skáče na kole i 
koloběžce. Poodhalili jsme roušku tajemného světa hledačů pokladů, 
tanečníků s ohnivými tyčemi i hudebníků. Zkrátka nestačili jsme se 
divit, kolik koníčků naše děti mají.

Říkáte, že Vám tato událost utekla a vůbec jste se o ní nedozvěděli? 
I to se mohlo stát, celá akce vznikla velice rychle a impulzivně. Ale jestli 
Vás tento článek dostatečně naladil a rádi byste se dozvěděli něco o 
těchto a podobných tématech, mohu slíbit, že se akce bude opakovat 

během  tohoto školního roku, tj. 2019/2020. Příště tomu dáme více pro-
storu, více interaktivity vůči publiku a hlavně Vás o akce budeme včas a 
v dostatečném předstihu informovat.

Za sebe se moc těším, protože děti byly naprosto skvělé. Já bych jim 
touto cestou ještě jednou ráda poděkovala za jejich pozitivní přístup a 
zapálenost pro věc. A samozřejmě děkuji i všem ostatním, kteří se na 
celé záležitosti podíleli a bez nichž by odpoledne neproběhlo tak, jak 
mělo. Také děkuji návštěvníkům, kteří se zaujetím poslouchali až do 
konce.

Mgr. Martina Ludíková

FC Morkovice

Za FC Morkovice chceme poděkovat všem lidem, kteří se spolupo-
dílejí na chodu klubu a také pomáhají na brigádách, které FC pořádá 
a díky nimž jsme schopni dělat prostředí na stadionu FC příjemněj-
ší a hezčí. Na dalších dvou brigádách se udělala spousta prací, které 
souvisely hlavně s úpravou tribuny, ohoblováním stávajících desek na 
tribuně, výměnou již špatných a také natřením  sezení a zábradlí do 
klubové barvy. Za to, že jsme mohli vše zrealizovat, musíme poděkovat 
městu Morkovice – Slížany, které nám fi nancovalo nákup barvy, dodalo 
materiál na výrobu nových desek na sezení a také zafi nancovalo jejich 
výrobu u pana Pavla Vrby, který nám vyšel velmi vstříc s rychlým ter-
mínem výroby. Pane Vrbo, děkujeme!!! Věřím, že tyto brigády pomo-
hou ke zlepšení prostředí v areálu hřiště a bude jej navštěvovat stále více 
příznivců, nejen fotbalu, ale sportu obecně. Věříme, že se dalších brigád 
zúčastní více a více dobrovolníků, kteří nám pomohou pokračovat v 
započaté práci kolem úprav areálu FC Morkovice.

Chceme také poděkovat panu Ludvíku Mazurovi za podporu při 
fi nancování závěrečné akce pro děti po ukončení sezóny. Děti mohly v 
rámci této akce využít skákací hrad, vodní fotbal i celý areál FC, kde se-
hrály přátelská utkání se svými rodiči. Za zorganizování akce děkujeme 
členům FC a věříme, že takové akce budou častěji, a to nejen pro děti.

Za FC Morkovice 
David Vlček, prezident FC Morkovice, z.s.
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Vzhůru na palubu….za Tajemstvím kapitána Franka

Letní prázdniny jsou za svou polovinou a 
my se již netrpělivě těšíme na tradiční hasičské 
soustředění. Konečně je tu sobota 17. 8. a my 
odjíždíme vstříc Tajemství kapitána Franka do 
Radíkova – do „přístavu“ Chata pod Věží. Kde 
se z nás rázem stávají námořníci, odhodlaní 
postavit se všem výzvám a dobrodružství pod 
napnutými plachtami.

Po vylodění a zabydlení ve svých kajutách, 
jsme se již dali do nabitého programu. Pro 
udržení dobré nálady jsme si zahráli několik 
her a připravili zahajovací táborák.

Po absolvování obávaného vstupního testu 
(uvázání uzlu, rychlé vypití tajného nápoje a 
znalosti námořnických písni), ve kterém všich-
ni obstáli, byli námořníci rozděle-
ni do čtyř posádek, vyrobili si své 
vlajky, trička a vymysleli pokřik.

Co obnáší život na lodi a 
jaké nástrahy během plavby mo-
hou nastat, si všichni vyzkoušeli 
během jednotlivých etapových 
her. Posádky se pokusily zdolat 
překážky při nakládání zboží na 
palubu, doslova ve válku šikov-
nosti a nervů se proměnil lov 
ryb. Žádnému správnému ná-
mořníkovi nesmí chybět rych-
lost a obratnost při záchraně 
muže přes palubu. Týmová spo-
lupráce všech členů posádky se 

vyplatila při opravě lodi i stavění majáků. 
Na vlastní kůži (a zavázané oči) námořníci 
pocítili, že se počasí na moři opravdu rych-
le mění a jak těžká je orientace na lodi, když 
je moře zahaleno do mlhy. Nejen štěstí, ale 
i svou paměť prověřili při hledání pokladu. 
Prošli i zkouškou postřehu a pozornosti. 
Jako správní objevitelé se vydali prozkou-
mat neznámé území a snažili se o něm zjis-
tit co nejvíce informací.

Nechyběl ani výlet s pořádnou dávkou 
adrenalinu při sjíždění bobové dráhy, luko-
střelbě a souboji v nerf aréně, opravdu každý 
se mohl vyřádit na lanových prolízačkách a 
překážkách.

 Ke správnému soustředění patří i střelba 
ze vzduchovky, práce s hasičským nářadím, 
základy topografi e a zdravovědy. Stihli jsme si 
zahrát i spoustu her nebo „navštívit letní kino“ 
a jednu noc usnout pod nebem plných hvězd – 
mnozí z nás pod širákem spali poprvé. Nechy-
běla asi stezka odvahy, vyhodnocení a ocenění 
celoročního bodování.

To už jsme se, ale opět pomalu, blížili k 
pevnině a nastal ten pravý čas na poslední 
zkoušku a odhalení Tajemství kapitána Fran-
ka. 

Naše plavba je u konce, je čas návratu. 
Neodváželi jsme si jen pěkné odměny, ale 
odjížděli jsme i se spoustou zážitků a nových 

zkušeností a často i s malým či 
větším vítězstvím nad sebou 
samým.

Tak za rok snad zase ahoj… 
protože...

Nástrahy moře, nebezpečí
s přáteli zvládneš vždy snáz.
V přátelství najdeš pevnou 

hráz,
zbaví tě smutku, bázně.

(Úryvek z písně Dva roky 
prázdnin)

Mgr. Lenka Stojanová,-
členka SDH

Účast dorostu SDH Morkovice na Mistrovství ČR

Ve dnech 5 - 7. 7. 2019 se konalo Mistrovství České republiky v požár-
ním sportu ve Svitavách kategorie dorostu. Za naše SDH Morkovice se tam 
probojoval tým dorostenek (ve složení: Kateřina Borovičková, Klára Vdo-
lečková, Natálie Navrátilová, Barbora Horáková, Natálie Podrazilová, Klára 
Kociánová, Kamila Krejčí a Anna Bajerová) a v jednotlivcích Vít Vymazal. 

Program začínal v pátek disciplínami jednotlivců: sto metrů překážek, 
dvojboj a testy. Nás reprezentoval v mladší kategorii dorostenců Vít Vy-
mazal. V disciplíně 100 metrů s překážkami obsadil 3. místo a v dvojboji 
2 místo. Celkově po sečtení všech výsledků, skončil na krásném druhém 
místě.  Za zmínku stojí i výsledky ostatních závodníků z našeho okresu, kde 

shodně celkové druhé místo ve svých kategoriích obsadila Hana Kaňová z 
SDH Pačlavice (starší dorostenky) a Alexandros Belis z SDH Záříčí (starší 
dorost).  Všem třem moc gratulujeme. 

Následující dva dny již patřily týmovým disciplínám. V sobotu hned po 
nástupu naše děvčata čekalo

100 metrů s překážkami. Na nejméně populárním místě, a to čtvrtém 
se umístila Kamila Krejčí s časem 17,73 s a hned za ní na místě pátém Ka-
teřina Borovičková s časem 17,80 s. Celkově po součtu pěti nejlepších časů 
obsadily naše dorostenky 4. místo.  Odpoledne následovala nejméně popu-
lární disciplína, ze které byly holky moc nervózní. Byl to test. I přes velkou 
trému vše dopadlo dobře a všechny jej napsaly bez chyby. Z pohledu našeho 
družstva jsme měly pro dnešek splněno a bylo potřeba dostatečně odpo-
čívat a načerpat síly na neděli. Bohužel nás opustilo štěstí a jedna z našich 
reprezentantek měla zdravotní potíže, pro které nakonec musela být hos-
pitalizována v nemocnici. Samozřejmě dobrá nálada opadla a všichni jsme 
měli plnou hlavu starostí o to, aby to nebylo nic vážného a byla brzy zdravá. 

V neděli jsme začínali štafetou, kde jsme museli skrz zdravotní indispo-
zici udělat změnu. Holky, 

 jak je v dobrém kolektivu zvykem, se nesložily, ale snad ještě víc bojo-
valy, a to i na dálku za naši nemocnou Klárku. Ve štafetě jsme obsadily 6. 
místo s časem 65,20 s. Po součtu bodů to bylo velice těsné a před závěrečnou 
disciplínou jsme se dělily s dalšími dvěma týmy o třetí místo. 

Závěrečnou disciplínou byly požární útoky. Z pozice trenérů můžeme 
říct, že útoky jsme měly, dobře natrénované a udělali vše pro to, abychom 
bojovaly o přední příčky. První pokus byl trošku nervózní, ale měli jsme 
vcelku dobrý čas. Na druhý pokus se děvčata dobře namotivovala, dala si 
pokřik a šla na věc. Od prvních chvil jsme všichni se zatajeným dechem 
sledovali, jak jim to jde dobře a věřili v hodně dobrý čas. Bohužel nám opět 
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chybělo štěstí. Začalo foukat, a tak se terče pomalu plnily. Děvčata v této 
disciplíně nakonec obsadily deváté místo. 

Po sečtení všech bodů se celkové pořadí velice zamíchalo a týmy, které 
doposud vedly, se propadly 
na místa bez medailí. Pro 
nás to znamenalo celko-
vé 7. místo.  Po smíšených 
pocitech, v nás všech zavlá-
dl mírný smutek, ale naše 
Lvice udělaly vše, co mohly. 
Ukázaly, že jsou silný tým 
a dokáží makat jedna za 
druhou, i když jim osud 
nepřeje. Statečně se praly 
ve velmi silné konkurenci. 

Děvčata, všem vám moc gratulujeme za vaši píli a sílu.  Vždyť jen samotná 
účast na MČR je velký úspěch. 

Samozřejmě za zmínku stojí i výsledek kategorie dorostu kde tým kluků 
ze Zlínského kraje, SDH Oznice, vybojoval krásné třetí místo. 

Na závěr bych chtěl poděkovat všem reprezentantům, nejenom našim, 
ale z celého kraje za perfektní reprezentaci. V součtu medailí Zlínský kraj 
skončil jako třetí nejlepší z celé republiky. Další poděkování patří Kamile 
Krejčí a Barboře Horákové za dlouholetou reprezentaci našeho SDH v kate-
gorii dorostu. Holky letos dovršují plnoletosti a přestupují do kategorie žen. 
Přejeme vám, ať se vám daří minimálně stejně jako do teď a to nejenom ve 
sportovním, ale i osobním životě. Zvláštní poděkování patří našim fanouš-
kům, kteří nás podporují už od samotného začátku. Nejen na MČR nám 
udělali krásnou zvukovou kulisu, která nás hnala vždy dopředu a tak držela 
stále nad vodou.

Bc. Pavel Krejčí a Kristina Krejčí, trenéři

Mistrovství České republiky v požárním sportu

Družstvo žen ze Sboru dobrovolných hasičů 
Morkovice se ve dnech 30. 8. - 1. 9. 2019 zúčast-
nilo Mistrovství České republiky v požárním 
sportu v Ústí nad Labem. O postup se zaslouži-
la neustále se smějící košařka Marťa Mazurová, 
telefonistka Barča Bubeníčková, těhulenka Kika 
Krejčí, svobodnice Evča Žemžulová, rozdělovač-
ka Zuzka Žemžulová, naše rakety na proudech 
Kačka Borovičková a Kamča Krejčí, také malá a 
hbitá Natka Navrátilová a zapůjčené Domča Kl-
vaňová z Oznice a Lucka Macháňová z Topolan. 
Soutěž byla doplněna o Mistrovství ČR dorostu 
v disciplíně výstup na cvičnou věž, kde náš sbor 
měl také zastoupení.

V pátek probíhala prezence, tréninky, slav-
nostní nástup a také Mistrovství ČR v disciplí-
ně výstup na cvičnou věž, kde se Kamile Krejčí 
zadařilo získat titul vícemistryně, tedy 2. místo, 
Kateřině Borovičkové 4. místo v kategorii star-
ších dorostenek a Vítu Vymazalovi zvítězit a tak-
to získat titul mistra České republiky v kategorii 
mladší dorostenci.

Sobotní den již patřil pouze družstvům a 
jejich disciplínám. Dopoledne to bylo 100 m s 
překážkami. Naše ženy se po celkem vydařených 
pokusech umístily na průběžném 8. místě, které 

vylepšily odpolední štafetou 4 × 100 m. Ta se jim 
velmi povedla, za což získaly neskutečné 2. místo 
a titul vícemistryň České republiky.

V neděli se soutěžilo v disciplíně požární 
útok, která je specifi cká v jednotné požární stří-
kačce pro všechna družstva. Naše ženy se s ná-
strahami popraly statečně a vybojovaly si tak v 
této disciplíně 9. místo. Po součtu bodů ze všech 
tří disciplín se ženy z SDH Morkovice umístily 
na krásném 7. místě ze 17 družstev. 

Jelikož se jedná o velmi těžkou soutěž, kde 

se na startovní čáře potkávají ti nejlepší z nej-
lepších, dosaženého výsledku si velmi vážíme. 
Ve velmi úmorném prostředí a horkém počasí 
děvčata bojovala statečně, se ctí a hrdostí. Svou 
účastí také získala mnoho cenných zkušenos-
tí, utužila přátelství a také udělala Morkovicím 
dobré jméno. Věřím, že holky neusnou na vav-
řínech a budou se snažit o účast na Mistrovství 
ČR i v příštím roce.

Kristina Krejčí, 
starostka sboru
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DOBRÝ ANDĚL

127 dětí a 129 rodičů ze 75 rodin na Kroměřížsku podpořili 
Dobří andělé. Pomáhat je potřeba i nadále.

Když rodinu zasáhne vážné onemocnění – ať už rodiče nebo dítěte 
– dopadne jeho tíha na každého z jejích členů. Dobří andělé dlouhodo-
bě podporují rodiny s dětmi, ve kterých se objevila rakovina nebo jiné 
vážné onemocnění. Pravidelnými fi nančními příspěvky jim pomáhají 
překlenout těžké životní období.

„Kromě výdajů spojených s léčbou či rehabilitací pacienta se rodi-
ny snaží z příspěvků zmírnit dopad vážného onemocnění také na sou-
rozence,“ vysvětluje Šárka Procházková, ředitelka nadace Dobrý anděl, 
jejímž prostřednictvím dárci – Dobří andělé – podporují tisíce rodin 
po celé České republice. „I když peníze nikdy nevynahradí čas rodiče 
věnovaný dítěti, nemusí se například vzdát oblíbeného kroužku nebo 
mohou vyrazit s kamarády v létě na tábor či školní výlet,“ dodává.

Pravidelnost pomoci
Za necelých 8 let fungování nadace podpořili Dobří andělé na Kro-

měřížsku desítky dětí. Počet nových žádostí o pomoc ale stále roste. 
„Kromě rodin, v nichž se rodič nebo dítě potýká s onkologickým one-
mocněním, podporujeme každý měsíc také rodiny s dětmi s nejrůzněj-
šími vážnými onemocněními či kombinovanými postiženími. Pomoc 
je v těchto případech dlouhodobá, často v řádu let,“ doplňuje Šárka 
Procházková.

Každý dárce, který by chtěl rodiny podpořit, si může zvolit výši 
částky i frekvenci zasílání pomoci. Navíc má možnost si přečíst příběh 
konkrétní rodiny, které pomohl. „Stačí si na stránkách nadace Dobrý 

anděl vytvořit registraci a zaslat první příspěvek. Ve svém Andělském 
účtu pak každý dárce vidí informace o rodině,“ vysvětluje Šárka Pro-
cházková a dodává: „Pro rodiče představuje podpora Dobrých andělů 
v takto těžké situaci pomoc nejen fi nanční, ale také psychickou – mají 
pocit, že na to nejsou sami, jsou klidnější a mohou se tak více věnovat 
tomu, co je důležité.“

Kontakt nadace Dobrý anděl:
Markéta Křížová

PR manažerka
Marketa.krizova@dobryandel.cz

+420 730 820 089

Morkovští turisté na Broumovsku

„…. krajina děsná v širé pustině…..“ – to 
je první zmínka o Broumovsku, oblasti, kte-
rou jsme se rozhodli letos projít. Takto Brou-
movsko charakterizoval král Přemysl Ota-
kar I. v darovací listině z r. 1213, kterou celý 
Broumovský výběžek daroval benediktinům 
z Břevnova. V té době bylo toto území hus-
tě zarostlé lesy a tvořilo přirozenou zemskou 
hranici. Benediktini ovšem začali krajinu zve-
lebovat a osidlovat – nejprve založili klášter v 
Polici, později větší a známější klášter v Brou-
mově. Ale i dnes je to poněkud pozapomenu-
tý kraj oddělený od ostatního území hradbou 
hor, vrchů a skalních hřebenů. S vnitrozemím 

Čech jej dodnes spojuje jen jedna železniční 
trať a dvě silnice. 

Po jedné z těchto silnic jsme přijeli v polo-
vině července do Police nad Metují, která se na 
týden stala naším domovem. Police je pěkné, 
poměrně malé město, z kterého ale cítíte his-
torii. Starobylé domy v centru, rozlehlý klášter 
i nečekaně velký a honosný kostel vypovídají o 
dřívějším významu města.

Hned první den našeho pobytu jsme vy-
razili na asi nejnáročnější túru z celého týdne 
– přechod Broumovských stěn. Broumovské 
stěny jsou takový schod v krajině. Z jedné 
strany se pole a louky pozvolna zvedají až na 

skalnatý hřeben, z kterého se na druhou stra-
nu najednou díváte do až padesátimetrové 
hloubky. Je tu samozřejmě spousta vyhlídek, 
skalních útvarů, roklí… 

Po náročné první túře jsme si na druhý 
den naplánovali odpočinkovější program – 
procházku na stolovou horu Ostaš. Zde je 
moc pěkný skalní labyrint, kousek od vrcholu 
jsou také Kočičí skály a v hluboké rokli Sluj 
Českých bratří – podle pověsti se zde v době 
„temna“ scházeli Čeští bratři k tajným mod-
litbám. Odpoledne jsme pak věnovali pro-
hlídce Broumova. Nemohli jsme samozřejmě 
vynechat Broumovský klášter s jeho bohatou 

a dlouhou histo-
rií – zmiňme jen 
50. léta 20. st., kdy 
zde byly interno-
vány řeholní sestry 
z celé republiky, 
mezi nimi i sest-
řičky z kláštera v 
Morkovicích. Moc 
se nám líbil výklad 
průvodce, jehož 
nadšení pro histo-
rii a klášter z něj 
přímo zářilo. Také 
jsme navštívili 
dřevěný hřbitovní 
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kostel, který byl postaven ve 14. st. a je tak nej-
starším dřevěným kostelem v ČR.

Třetí den jsme se vypravili do Teplických 
skal. Prošli jsme jejich jižní, méně známou část. 
Ulicemi a uličkami skalního města na rozhled-
nu Čáp a dále na Bischofstein (Skály) – zde jsou 
pozůstatky skalního hradu, zámek a několik 
původních chalup z dřívější větší osady. 

Čtvrtý den jsme si prošli severní část Tep-
lických skal se zbytky skalního hradu Střmen, 
na který jsme vystoupali snad po tisíci scho-
dech. Prohlédli jsme si další majestátní skalní 
věže a útvary a pokračovali dále do Adršpaš-
ských skal. Ty jsou z celé oblasti daleko nej-
známější, což se podepisuje na jejich návštěv-
nosti – jsou krásné, ale na tu krásu si každý 

musí doslova vystát frontu. 
Pátý den jsme se rozdělili na dvě 

skupiny – větší část výpravy věnova-
la den prohlídce polických muzeí a 
procházce po okolí města – a druhá 
skupina vyrazila do Javořích hor. Větší 
kontrast s předchozí túrou po přelid-
něném Adršpachu snad ani nemohl 
být. Javoří hory jsou naše nejméně 
známé pohoří. Nenajdete zde žádnou 
hospodu, není tu vlastně vůbec nic, 
kromě rozhledny na Ruprechtickém 

Špičáku (což je nejvyšší vrchol celého Brou-
movska), klidu a nádherné přírody.

Šestý a poslední den jsme přešli přes hra-
nice do Polska, abychom si prohlédli Blendne 
(Bludné) skály a Hejšovinu. Tato krásná skalní 
města jsou části polského Národního parku 
Stolových hor.

Celý pobyt na Broumovsku se nám moc 
vydařil, počasí nám přálo, stihli jsme to těs-
ně před úmornými vedry, která udeřila po 
našem návratu. Museli jsme uznat, že Brou-
movsko bylo právem zařazeno do dokumen-
tárního cyklu ČT „Klenoty naší krajiny“, pro-
tože je to opravdu klenot – se všemi svými 
labyrinty a věžemi skalních měst i výjimeč-
nou barokní architekturou; je zde neobyčej-
ná koncentrace přírodních krás a kulturních 
památek. Už dávno to není krajina děsná, ale 
krajina krásná….

KČT Morkovice

14.9.     
Rusavskými kotáry - organizovaná akce KČT Holešov Staňová J.
28.9.     
Soutok Moravy a Bečvy - cyklo Bayerová V.
12.10.    
Moravská poušť – Bzenec Blešová P.
26.10.    
Zbrašovské jeskyně, Hranická propast Kroutilíková V.
9.11.      
Z Fryštáku na Tesák Staňová J.
23.11.    
Olomouc – Radíkov  Blešová P.     

Plán akcí Klubu českých turistů - odbor Morkovice na II. pololetí 2019

7.12.      
Chřiby – Kudlovská dolina Pásková K.
30.12.    
Předsilvestrovský výstup na Brdo Bayerová V.
31.12.    
Silvestrovské setkání u Svaté Anny výbor

Podrobný popis aktuální akce 
ve vývěsce na náměstí Morkovice

Účast veřejnosti vítána   

Víkendový pobyt Nový Hrozenkov 13.-16.6.2019

Čtvrteční horké odpoledne, na teplomě-
ru 28 stupňů a skupina 17 turistů se vydává 
vlakem zKroměříže do Nového Hrozenkova. 
Naplánovány jsou krásné trasy, ale to teplo,“ 
dáme to?“ říkají si mnozí znás. Po ubytování 
vHotelu Lidový dům jsme se porozhlédli tro-
chu po okolí a připravovali se na túru, která by 
měla být v délce zhruba 22 kilometrů. Páteční 
ráno opět zalité sluncem nás vytáhlo zpostelí 
a my se vydali směrem vzhůru, do kopců, na 
Kohútku. Nádherný výstup smalebnou kra-
jinou, i když nám místy moc vesele nebylo 
a sluníčko pálilo a pálilo. Dostatek tekutin a 
úžasný výhled na vrcholcích vše vyvážil. Po 
hřebenu jsme se vydali dále na Portáš kFr-
ňovskému sedlu a dolů kolem vodní nádrže 
do Karolinky. Komu   už nestačily síly dojel 
autobusem či vlakem, ostatní došli pěšky do 
místa pobytu.

Další den jsme se rozdělili do dvou skupin 
a vydali se směr Soláň. První skupina vystou-
pala opět nádherný kopec kTanečnici a odsud 
po hřebenu došla krásnou přírodou na Čar-
ták. Druhá skupina odjela do Velkých Karlo-

vic , kde si prohlédli místní památky –dřevě-
ný betlém a řemesla, kostel a dojela za námi 
nahoru na Soláň. Na vrcholu Soláně jsme si 
dali po štamprličce, občerstvili se a společně 
už všichni došli dolů do Nového Hrozenkova. 
Večer nás čekala úžasná kuchyně pana majite-
le, která nás zasytila každý den ke spokojenosti 
všech.

Poslední den nás če-
kal ve znamení chození 
po městě spoznáním 
města Vsetín. Měli jsme 
možnost prohlídky zám-
ku srůznými expozicemi 
až po úžasnou vyhlídku 
zvěže, stanout na 18 po-
ledníku východní délky, 
či vidět Planetku Vsetín. 
Velké zklamání ale pro 
nás bylo uzavření té-
měř všech restaurací ve 
městě, kdy jsme objevi-
li pouhé dvě vprovozu. 
Navrátili jsme se domů, 

více zdatní turisté nachodili krásných 50 ki-
lometrů, ale všichni ve zdraví, plní zážitků 
adojmů.

Těšíme se na další víkendový pobyt vpříš-
tím roce a kam nás kroky povedou? No uvi-
díme…

„Zdrávi došli“
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Těšte se na bohatý program sboru Cantus na podzim

Po náročné jarní sezóně si sbor Cantus dopřál zasloužený odpočinek. 
Jak se ale prázdniny chýlí ke konci, nastal čas začít s intenzivní přípravou 
na sezónu podzimní. Ta se zdá být ještě nabitější, než ta předchozí. Co nás 
tedy všechno čeká a na co se můžete těšit? 

Na podzim se koná série větších koncertů zaměřených na oslavu 30 
let svobody, svatořečení Anežky České, a také k poctě našim patronům, 
svatému Cyrilu a Metodějovi. Nebudeme se na těchto koncertech podílet 
jen my, PS Cantus, ale zúčastní se také Brněnský fi lharmonický orchestr 
pod vedením Petra Kolaře z konzervatoře Brno a doprovodí nás orchestr 
složený z hudebníků z Holešova, Kroměříže, Němčic a Morkovic. 

Zazní díla od skladatelů  A. Tučapského, F.X. Brixiho, J. Schreiera, Z. 
Pololáníka a A. Dvořáka a M. Slimáčka.

Posluchači by si neměli nechat ujít příležitost slyšet v premiéře kantáty  
dirigenta PS Cantus Vl. Bleši : Svatá  Anežka Česká a Svatý Cyril a Metoděj.

Zpívat budeme 15. listopadu v Morkovicích, 22. listopadu na zámku v 
Holešově a 24. listopadu v katedrále svatého Petra a Pavla v Brně. 

Přesný program a čas koncertů se včas dozvíte pomocí plakátů, pozvá-
nek a místního rozhlasu. Data si už ale teď můžete zapsat do diářů, protože 
by byla velká škoda o tyto mimořádné koncerty přijít.

Samozřejmě plánujeme také adventní, vánoční a novoroční koncert, 
detaily ale upřesníme později. 

Sbor PS Cantus vám přeje krásný zbytek léta a těšíme se na vás na ně-
kterém z našich koncertů. 

Farnost

 Mládežnické soustředění Rychtářov

Ve středu 21. srpna se 20 mladých vydalo na krátké křesťanské 
soustředění do Rychtářova. Náplní programu bylo, jak stmelit kolektiv, 
pobavit se, zahrát si různé hry, ale také dozvědět se něco o tom, jak 
probíhají ve světě misie. Hlavním úkolem soustředění totiž bylo si za 
získané body v etapových hrách vybavit vlastní misijní zavazadlo. 

Dopolední programy se vesměs nesly v duchu teambuildingových 
aktivit, poté následoval oběd, který si mládežníci sami připravovali a 
odpoledne probíhala etapová hra. Večerní programy byly velmi zábav-
né – soutěž Kurňa, co to je?, Tajemství těla a nebo Jak chutná svět. 
Velmi oblíbené byly také bojovky. Jeden den jsme si vyšli na výlet po 
okolí. Soustředění bylo zakončené v neděli mší svatou a následným 
odjezdem domů. 

Jsme rádi, že se mládežníkům v Rychtářově líbilo a těšíme se na 
příští akce. 

Tým vedoucích 

Farní tábor v Kelči 2019

V sobotu 8. srpna jsme se vydali na Ces-
tu kolem světa, na kterou jsme měli přesně 8 
dní. Svůj kufr si spolu s námi sbalilo 30 dětí a 
po naložení autobusu jsme se mohli vydat do 
Kelče, kde naše cesta začínala. Tam jsme se do-
zvěděli, že se z nás stávají misionáři a budeme 
putovat do zemí, které potřebují naši pomoc. 

V Mexiku jsme se pomodlili růženec, ale 
ne tak jak jej známe, ale fyzicky. V Guyaně 
jsme museli obstarat léky pro pacienty, na Srí 
Lance zase hračky pro děti. V Mongolsku jsme 
se stejně jako tamní kočovní obyvatelé vyda-
li poznávat nová místa. Cílem naší cesty bylo 
město Teplice nad Bečvou a zdejší Zbrašovské 
jeskyně a Hranická propast. Když jsme pak 
další den zakotvili na Filipínách, museli jsme 
na ostrovech najít ztracené knihy Bible a večer 
zachránit řádové sestry ze spárů lidojedů. Po-
slední den jsme přijeli do Zambie, kde zdejší 
obyvatelé potřebovali pomoc s nošením vody. 
Po návratu do Česka proběhla v Kelči ještě 

soutěž Miss a Missák tábora a nechyběla ani 
závěrečná diskotéka. 

Letošní tábor hodnotíme jako velmi pove-
dený. Jsme rádi, že se dětem naše tábory moc 
líbí. Chtěli bychom poděkovat všem rodičům 

za podporu a těšíme se v dalším roce. Všechny 
naše akce, které pořádáme najdete na našem 
facebooku Farnost Morkovice, stejně jako více 
fotografi í z táborů. 

Tým vedoucích
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DH MORKOVČANKA

Letošní letní sezónu jsme odstartovali v květnu na Dřínově, kde 
jsme hráli už třetím rokem hody. V červnu jsme doprovodili den ote-
vřených dveří zemědělského družstva v Počenicích a průvod Božího těla 
v Morkovicích. Jako každý rok jste nás mohli slyšet na Morkovských 
hodech - odehráli jsme koncert na letním kině, hodovou mši svatou a 
farní hodové odpoledne.

Červenec byl akcemi opravdu nabitý - doprovodili jsme hody ve 
Zlobicích a Zdislavicích, hasičské výlety v Nevojicích a Prasklicích. Me-

zitím jsme si stihli odskočit také na tradiční víkendové soustředění. V 
první půlce srpna jsme si trochu vydechli a dopřáli si zaslouženou dovo-
lenou, ve druhé půlce srpna jsme hráli na svatbě a na hodech v Měrovi-
cích nad Hanou. 

Léto jsme si moc užili a už teď se těšíme, co přinese zbytek roku. 
Sledujte naše stránky, kde se dozvíte, jaké akce připravujeme. Těšíme se 
na další společná setkání. 

kapelník Bc. Svatopluk Krejčí

MC Sluníčko

Haló, tady SLUNÍČKO!
 Dne 2.9.2019 v 8 hodin zahajuje sezónu 2019/2020. Zdravíme všechny mamky a malé kamarády a 

kamarádky od narození do 3 let a zveme je do MC – Sluníčko.
Najdete nás v suterénu budovy ZŠ Morkovice, vchod ze dvora kolem domku Skácelových. 

Těší se na vás teta Maruška

Jsme 
Zelená obec
Naše obec se zapojila do 

projektu Zelená obec a umož-
ňuje svým obyvatelům zbavit 
se pohodlně a ekologickým 
způsobem vysloužilých drob-
ných elektrospotřebičů a bate-
rií, čímž rozšiřuje svoje aktivity 
v oblasti ochrany životního 
prostředí.

Vysloužilé elektrospotřebi-
če z domácností a baterie mo-
hou obyvatelé jednoduše od-
kládat do sběrného boxu, který 
je umístěn na městském úřadě 
v přízemí. Projekt naší obci 
také umožňuje bezplatnou 
ekologickou likvidaci objem-
ného obecního elektroodpadu.

Cílem projektu Zelená 
obec je ochrana životního pro-
středí zabezpečením zpětného 
odběru a efektivní recyklace 
nepotřebných elektrozařízení. 
Ta obsahují mnohé nebezpeč-
né látky, jako je například rtuť, 
olovo, kadmium či brómované 
zpomalovače hoření, ale také 
velké množství recyklovatel-
ných a znovu využitelných ma-
teriálů.

Iniciátorem projektu je 
společnost REMA Systém a.s., 
která zajišťuje organizaci sběru, 
třídění, recyklaci a nakládání s 
elektroodpadem v celé České 
republice. 
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Inzerce

ODVOZ A EKOLOGICKÁ 
LIKVIDACE  AUTOVRAKŮ

Včetně vystavení dokladu 
o ekologické likvidaci 

Vašeho autovraku
NA MÍSTĚ

Tel: 777 550 621, 608 749 219
Autovrakoviště Třebětice

Za kompletní nebo téměř 
kompletní autovrak vyplatíme

500 - 1500,- Kč

AKCE

Město Morkovice-Slížany a kulturní komise Města 
Morkovice-Slížany vás zve na tyto akce
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Nabídka 
dušičkové vazby
Dovolte, abychom vám opět nabídli 
dušičkové vazby. Kytice, věnce – různé 
velikosti – za příznivé ceny.

Objednávky od 23. září 2019 od 8.00 – 
17.00 hod. denně, i víkendy. Nebo na 
mobil č. 607 559 159.

Také prosíme občany, kteří by mohli 
nabídnout jehličnany, aby nás 
kontaktovali.

Děkujeme
Švirikovi, 

Kolaříkova 404, 
Morkovice - Slížany

Autoškola „Táňa“                 
se sídlem v Morkovicích a pobočkami 
ve Zdounkách a Kroměříži nabízí:          

Výuku ŘO skupiny B
Kondiční jízdy

Školení referentských vozidel
Výuku první pomoci 

Značka: Individuální přístup, trpělivost, vstřícnost 
a spokojenost zákazníků.

Termín, místo konání a cenu školení je možné domluvit 
předem. Jsem mobilní,
fl exibilní, technicky vybavená.
Učebna Morkovice

Sokolská 410 (Sokolovna)

Kontakt:  
mob.: 724 095 754 , mail: info@autoskolatana.cz 

 www.autoskolatana.cz
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